
Protokół nr 7/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu,  

Rozwoju Gospodarczego i Promocji  

z dnia 13 grudnia 2012 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności – zał. nr 1  

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Paczkowie. Rozpoczęło się o 

godzinie 800 a zakończyło o godzinie 1015. 

Ponadto udział wzięli:  - zał. nr 2 

1. Amelia Wolska – Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy Paczków. 

Wszystkich obecnych powitała Przewodnicząca Komisji Katarzyna Motyka. Następnie 

przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Stanowisko ds. rozwoju lokalnego i promocji Gminy Paczków informacja nt środków 

pomocowych i funduszy pozabudżetowych, które zostały pozyskane przez Gminę w 

2012 r. oraz złożonych wniosków w zakresie planowanych inwestycji. 

3. Kredyty, pożyczki, zobowiązania z prognozami spłaty. 

4. Praca nad budżetem na 2013 r.  

5. Sprawy bieżące. 

Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Do pkt 1. 

Zatwierdzenie Protokołu zostało przesunięte na kolejne posiedzenie Komisji. 

Do pkt 2. 

A. Wolska poinformowała, że jednym z projektów był projekt realizowany przy ul. 

Mickiewicza budowa miejsca rekreacyjno – edukacyjnego dofinansowanie z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 całkowita wartość projektu prawie 52.000 

zł. z czego dofinansowanie wyniosło 25.000 zł. Umowę podpisano w lutym br. projekt 

zrealizowano w maju i rozliczono projekt. W listopadzie br. była kontrola na tym obiekcie 

bez żadnych uwag się zakończyła. Środki z dofinansowania wpłyną na konto banku w 

grudniu br. Kolejny projekt, na który pozyskano środki to jest budowa targowiska miejskiego 

przy ul. Jagiellońskiej w Paczkowie. Dofinansowanie pozyskano z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. Całkowita wartość projektu to prawie 1.300.000 zł. 

Dofinansowanie 761.700 zł. Wkład własny opiewa na kwotę 506.000 zł. Umowę podpisano w 

 



sierpniu br. Realizacja projektu będzie w 2013 r. Na początku roku zostanie ogłoszony 

przetarg i przez cały rok będzie trwała realizacja. Złożono również wniosek, na wymianę sieci 

wodociągowej, na rury azbestowe w miejscowości Wilamowa, do tego samego Programu, 

działanie: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej, całkowita wartość projektu 

430.000 zł. Dofinansowanie 250.000 zł. Wniosek przeszedł pozytywnie weryfikację, lecz w 

związku z tym, że wniosków było dużo, a mało było środków nasz wniosek znajduje się na 

liście rezerwowej. Kolejny wniosek to wyposażenie świetlicy wiejskiej w Starym Paczkowie, 

był ten wniosek złożony przez LGD do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, całkowita 

wartość projektu to ponad 14.000 zł. z czego dofinansowanie prawie 8.000 zł. Umowa była 

podpisana w sierpniu. We wrześniu i październiku br. realizowano ten projekt, został złożony 

wniosek o płatność, ale jeszcze nie został zrealizowany. Kolejne dofinansowanie pozyskano 

na wydanie publikacji informacyjnych i promocyjnych dot. obszarów Gminy Paczków z 

PROW-u w ramach małych projektów przez LGD. Wartość projektu to prawie 45.000 zł. z 

czego dofinansowanie 25.000 zł. Umowa była podpisana w sierpniu br. realizacja 

przewidziana jest w 2013 r. ponieważ chcą mieć zdjęcia we wszystkich porach roku. Kolejny 

projekt to remont domów kultury w miejscowościach Trzeboszowice i Dziewiętlice. 

Pozyskano dofinansowanie z PROW-u, po przetargu kwota całkowita wniosku to prawie 

600.000 zł. z czego dofinansowanie 360.000 zł. Wkład własny to kwota 230.000 zł. Umowa 

była podpisana w październiku 2011 r. Zakończono projekt i złożono wniosek o płatność. 

Jutro jest kontrola tego projektu. Kolejny projekt to remont i wyposażenie budynku domu 

kultury w Kamienicy z PROW-u. Ten wniosek był składany przez LGD. Całkowita wartość 

projektu 265.000 zł. Dofinansowanie ponad 170.000 zł. Umowa podpisana była w lutym br. 

Projekt został zrealizowany. Obecnie jest sprawdzane postępowanie przetargowe. Po jego 

zakończeniu zostanie złożony wniosek o płatność. Gmina Paczków realizowała projekt, na 

który pozyskano środki z programu operacyjnego kapitał ludzki tym zajmował się Wydział 

Oświaty i to był Projekt „Mały człowiek duże możliwości” Całkowita wartość projektu 

32.000 zł. w całości dofinansowane. Realizowano ten Program od stycznia do czerwca br. 

Następny Projekt „W drodze do sukcesu” i był ten Projekt realizowany przez Wydział 

Oświaty, całkowita wartość projektu 170.000 zł. dofinansowanie jest w 100%. Realizacja od 

września 2012 r. do czerwca 2013 r. Wspomniała również o dofinansowaniu, które nie 

pozyskano w tym roku, ale jest realizowane w tym roku. Chodzi o rewitalizację murów 

obronnych i wież bramnych z basztami oraz plantów miejskich. Dofinansowanie z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2007 – 2013 po 

przetargowo całkowita wartość projektu prawie 2.000.000 zł. z czego dofinansowanie prawie 

 



1.700.000 zł. Obecnie przesunięto termin realizacji. Zadanie rzeczowo ma być zakończone do 

kwietnia 2013 r. W maju będzie składany wniosek o płatność. Złożono do Lokalnej Grupy 

Działania Nyskie Księstwo Jezior i Gór dwa wnioski w ramach odnowy wsi. Wnioski złożono 

pod koniec listopada 2012 r. Remont istniejącego wielofunkcyjnego boiska oraz budowa 

parkingu ze zjazdem w miejscowości Gościce, dofinansowanie jeżeli wniosek przejdzie 

weryfikację będzie z PROW na lata 2007 – 2013.  Całkowita wartość wniosku to ponad 

300.000 zł. Dofinansowanie ponad 170.000 zł. Drugi wniosek tj. Przebudowa i rozbudowa 

budynku usługowego na świetlicę wiejską w Lisich Kątach wraz z pozostałą niezbędną 

infrastrukturą techniczną. Całkowita wartość projektu około 300.000 zł. Dofinansowanie 

ponad 160.000 zł. W LGD te dwa wnioski przeszły pozytywnie etap weryfikacji. Kolejny 

etap to weryfikacja w Urzędzie Marszałkowskim. Jeżeli wnioski otrzymałyby dofinansowanie 

to ich realizacja byłaby w 2014 r. Złożono również w listopadzie 2012 r. wniosek na remont 

ratusza i wieży ratuszowej, na elewację i wymianę okiennej. Wniosek został złożony do 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Całkowita wartość projektu 760.000 zł. 

dofinansowanie ponad 450.000 zł. tj prawie 60% .Wniosek nie ma błędów formalnych wyniki 

będą pod koniec stycznia 2013 r. Warto wspomnieć o projekcie, który był składany do 

Euroregiony Pradziad. Wniosek był składany przez Gminne Centrum Sportu i Rekreacji w 

Paczkowie Czesko - Polska szkółka pływania i narciarstwa. Umowa była podpisana we 

wrześniu br. Wartość projektu 34.000 EURO z czego dofinansowanie wynosi 95%. Nabory w 

tym okresie 2007-2013 już się kończą. Planowany jest w LGD w 2013 r. jeszcze jeden nabór 

na małe projekty i na odnowę wsi. Do małych projektów na pewno będziemy składać 

wniosek. Do odnowy wsi nie wie, jakie będą środki po przetargowe i czy będzie 

dokumentacja techniczna. Jeżeli będzie to na pewno przystąpimy. W Euroregionie Pradziad 

ma też być jeszcze jeden nabór na mikro projekty, ale też wszystko zależy od oszczędności po 

przetargowych dlatego nie ma jeszcze terminu naboru i nie wiadomo jakie będą dostępne 

środki. Wspomniała, że przystąpiono do partnerstwa z innymi gminami i powiatami w tym 

zakresie była na ostatniej sesji podejmowana uchwała. Liderem ma być Nysa. Nabór to I 

kwartał 2013 r. w ramach tego moglibyśmy pozyskać dofinansowanie na dokumentację taką 

jak strategia rozwoju gminy i strategia sektorowa. 

J. Soszek zadał pytanie jaka jest szansa na pozyskanie środków na remont ratusza? 

A. Wolska odpowiedziała, że wniosków jest bardzo dużo, ale to, że jesteśmy Pomnikiem 

Historii zwiększa nasze szanse, ponieważ w tym roku w regulaminie wpisano, że będzie się 

preferować Pomniki Historii. Jest określona liczba punktów za Pomnik Historii, ale np. 

 



wartość historyczna naszego budynku może uzyskać mniejszą ilość punktów. Wniosek pod 

względem formalnym został oceniony dobrze. 

Przewodnicząca Komisji zadała pytanie czy jeszcze jakieś wnioski będą składane w 2013 r? 

A. Wolska odpowiedziała, że już wspominała będą jeszcze wnioski do LGD i Do Euroregionu 

Pradziad jak zostaną środki. Poinformowała, że kończy się okres programowania. Nie 

wiadomo co będzie w przyszłym. Podobno ma być nastawienie na wnioski składane w 

partnerstwie, dlatego Gmina przystąpiła do partnerstwa. Nie wiadomo jak będzie z LGD 

dobrze by było żeby nadal istniały. 

J. Soszek zadał pytanie czy jest jakieś miejsce, gdzie można byłoby składać wnioski na 

rewitalizację zieleni miejskiej? 

A. Wolska odpowiedziała, że myśli, że w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska.  

B. Małochleb zauważyła, że trzeba cały czas myśleć o stacji uzdatniania wody. 

A. Wolska odpowiedziała, że cały czas pamięta się o stacji uzdatniania wody, ale w tym 

etapie nie ma. Może w przyszłym. Można było składać na suw do PROW-u, ale problemem 

było to, że tylko w miejscowościach do 5.000 osób.  

E. Mikołajczak zdał pytanie czy Kościół p.w św. Jana Ewangelisty może ubiegać się o jakieś 

dofinansowanie? Na renowację? 

A. Wolska odpowiedziała, że mogliby składać wniosek do Ministerstwa. Kościoły też 

występują o dofinansowanie za pośrednictwem LGD w ramach odnowy wsi, ale tylko w 

miejscowościach do 5.000 osób więc Paczków odpada. Można też składać do Starostwa 

Powiatowego i do Konserwatora Zabytków. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła 2 punkt posiedzenia. 

Do pkt 3. 

D. Wąsiak poinformował, że na chwilę obecną mamy 11 zobowiązań finansowych w postaci 

kredytów, pożyczek i obligacji samorządowych. Kwota tych pożyczek, zobowiązań na 

31.12.2012 r. do spłaty 10.728.401 zł. szacuje, że odsetki wyniosą 1.708.795 zł. Na dłuższe 

zobowiązania są to zobowiązania sześcioletnie i będą spłacone w 2018 r. Zaciągnięto kredyt 

w SGG SG banku spółdzielczym z Poznania na kwotę 1.500.000 zł. w bieżącym roku. Dwa 

lata karencji 2013, 2014 spłata od 2015 r. do 2018 r. kapitał roczny będzie spłacany w kwocie 

375.000 zł. Są jeszcze do spłaty dwa zobowiązania w Banku Zachodnim kredyt na kwotę 

585.000 zł. którego spłacono już około połowy. W 2014 r. ten kredyt zostanie całkowicie 

spłacony. Kredy zaciągnięty w Banku Zachodnim 2.200.000 zł. na koniec br. kwota do spłaty 

będzie wynosiła  1.319.999 zł. Obligacje zostały zaciągnięte w Banku PKO BP w 2009 r. na 

kwotę 2.500.000 zł. wykupiono dwie transze po 312.000 zł. zostały jeszcze zobowiązania 

 



przez najbliższe 6 lat do spłaty. Koszt emisji szacowany jest na około 500.000 zł. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zaciągnięte zobowiązanie z 

tytułu modernizacji kanalizacji sanitarnej kwota 1.808.596 zł. regularnie spłaca się rocznie 

około 432.000 zł. Całkowita spłata tego zobowiązania nastąpi w 2015 r. i będzie się można 

jeszcze ubiegać o umorzenie części tej pożyczki około 10%, jeżeli uzyska się wynik i 

terminowo będzie się płacić zobowiązanie. Kredyt w Banku Gospodarki Żywieniowej SA 

1.044.000 zł. spłata nastąpi w 2016 r. Do spłaty pozostało 835.200 zł. Kredyt w Spółdzielczej 

Grupie Banków w Poznaniu na kwotę 2.330.000 zł. Spłata zostanie rozpoczęta od 2013 r. do 

tej pory ten kredyt był w karencji, był zaciągnięty w 2011 r. Obsługa tego zadłużenia jeżeli 

nie zmienia się stopy procentowe 454.000 zł. Zobowiązania związane z realizacją inwestycji z 

udziałem środków Unii Europejskiej pożyczki BGK na wyprzedzające finansowanie tych 

projektów. Zaciągnięte pożyczki myśleli, że spłacą w bieżącym roku, ale z tego co można 

zauważyć to jeszcze w związku z rozliczeniami finansowymi prawdopodobnie tylko jedna 

pożyczka na kwotę 20.000 zł. zostanie spłacona w obecnym roku. Natomiast pożyczka na 

438.601 zł. tak była podpisana umowa, a ostatecznie zaciągnięto 356.586 zł. obecnie jest 

rozliczenie i weryfikacja naszych wniosków i pieniądze prawdopodobnie wpłynął w 

przyszłym roku. Jest to pożyczka związana z realizacją remontów w świetlicach wiejskich 

Trzeboszowice i Dziewiętlice. Kolejna pożyczka zaciągnięta w BGK na remont domu kultury 

w Kamienicy 170.492 zł. przedsięwzięcie zostało zakończone, dokumenty zostały złożone, a 

pieniądze będą w 2013 r. jak otrzymamy dotację nastąpi spłata tej pożyczki. Mechanizm jest 

taki, że dofinansowanie nie wpływa na konto w BZ tylko bezpośrednio do Banku 

Gospodarstwa Krajowego. Są bardzo niskie koszty dlatego skorzystano z tego finansowania. 

W WPF na 2013 r. zakłada się przełożenie na później spłatę niektórych kredytów i pożyczek 

żeby spełnić relację wskaźnika 243. Jeżeli chodzi o poziom zadłużenia to nie przekracza on 

na chwilę bieżącą 30% planowanych dochodów. Spłata w danym roku nie przekracza 15% 

planowanych dochodów. Wskaźniki dot. obsługi zadłużenia są bezpieczne. Natomiast jeżeli 

chodzi o wskaźnik z ustawy o finansach publicznych z art. 243, który wejdzie począwszy od 

2014 r. to trzeba poczynić w 2013 r. oszczędności i w 2014 r. trzeba będzie przesunąć 

rozchody z tytułu kredytów, pożyczek, obligacji na lata następne. Wskaźnik ten ma 

specyficzny wzór opiera spłatę zadłużenia w oparciu o dochody, wydatki bieżące 

powiększone o sprzedaż majątku do dochodów w danym roku. Przy spełnianiu relacji w 2014 

r. trzeba będzie zsumować wyniki budżetowe z 2010 r., 2011 r., 2012 r. i 2013 r. RIO nie 

zezwoli na uchwalenie budżetu, który nie będzie spełniał tych relacji. 

B. Małochleb zadała pytanie ile będzie sesji w grudniu br.? 

 



Skarbnik odpowiedział, że na 20.12.2012 r. przygotuje wszystkie potrzebne uchwały. 

Chciałby do rezerwy dać 250.000 zł. żeby nie trzeba było zwoływać sesji nadzwyczajnych. 

Na samą akcję zima można wydać w grudniu około 70.000 zł. 

B. Małochleb zadała pytanie kto wygrał przetarg? Gdyż jest zdziwiona, że nawet ulica 

Cisiecka była odśnieżona. 

Skarbnik odpowiedział, że wygrała Firma z Kamieńca. 

E. Mikołajczak stwierdził, że należy ubolewać nad tym, że nie wygrała firma z Paczkowa. 

Skarbnik dodał, że on ubolewa nad tym, że ZUKiM nie startuje do przetargu. W pewnym 

momencie ZUKiM przestał uczestniczyć w tych przetargach i świadczeniu usług odśnieżania. 

Jeżeli ma problemy z kosztami ogólnymi wydziałowymi to powinien pomyśleć czy 

ewentualnie na bazie ZUKiM-u nie utworzyć mniejszych spółek. 

E. Mikołajczak zauważył, że dużo pracy wykonują luzie sprzątający. Wystarczy zakupić 

sprzęt. 

Na tym Przewodnicząca Komisji zamknęła 3 punkt posiedzenia. 

Do pkt 4. 

Ten punkt posiedzenia został przeniesiony na kolejne posiedzenie. 

Do pkt 5. 

Przewodnicząca Komisji odczytała pismo rodziców dzieci uczęszczających do żłobka w 

Paczkowie. Poinformowała, że Komisja Oświaty opiniowała już pismo. 

P. Tetłak poinformował, że Komisja Oświaty pismo zaopiniowała pozytywnie 
J. Soszek dodał, że stosunkiem głosów 4 do jednego. On był przeciwny. 

E. Mikołajczak zadał pytanie o jaką kwotę chodzi? 

P. Tetłak odpowiedział, że około 400 zł. za miesiąc. 

B. Małochleb zauważyła, że jeżeli dziecko jest na pięć godzin to jest za darmo z posiłkiem. 

J. Soszek sprostował, że nie wówczas jest bez posiłku. Średnio w miesiącu koszt około 300 zł. 

W. Nowakowska zadała pytanie co z rodzicami dzieci, które nie dostały się do żłobka i teraz 

musza płacić po 1.000 zł. opiekunom. Trzeba iść we wszystkich kierunkach, jeżeli pomaga się 

rodzinom i jest się prorodzinnym to nie tylko pomagać tym co się dostały. 

P. Tetłak poinformował, że z tego co wie to dostały się wszystkie dzieci, które chciały, a 

nawet przyjmowaliśmy dzieci z Województwa Dolnośląskiego. 

W. Nowakowska odpowiedziała, że z tego co ona wie to gro dzieci się nie dostało, mają 

opiekunki i płacą duże opłaty. 

P. Tetłak zauważył, że zastanawiającą jest informacja, że mamy dzieci z Pomianowa. 

Skarbnik dodał, że być może nie było chętnych z ternu Gminy Paczków. 

 



J. Soszek, poinformował, że na posiedzeniu była Naczelnik Wydziału Oświaty i była 

informacja że tyle miejsc ile jest w żłobku na chwilę obecna jest wystarczające. 

W. Nowakowska zadała pytanie ile jest dzieci w żłobku? 

P. Tetłak odpowiedział, że ośmioro dzieci. 

W. Nowakowska stwierdziła, że popyta matek małych dzieci jaka była sytuacja odnośnie 

żłobka, żeby mieć pełną informację. 

Skarbnik zauważył, że 10% dzieci urodzonych jest w żłobku. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że jest inna opieka nad dziećmi w żłobku, a inna nad 

dzieckiem w przedszkolu, które jest samodzielne. 

W. Nowakowska zauważyła, że do żłobka idą dzieci obojga rodziców pracujących. Trzeba się 

zastanowić czy rozbudować ten żłobek, żeby wszyscy mogli skorzystać. 

Przewodnicząca Komisji zadała pytanie dlaczego cena za wyżywienie jest inna niż w 

przedszkolu? 

W. Nowakowska odpowiedziała, że jest to inny system karmienia co kilka godzin, jest to inna 

dieta. Jest też wyższe zatrudnienie. Uważa, że jak dwoje pracuje to oplata nie jest duża. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że w przedszkolu też opłata wychodzi ponad 250 zł. 

W. Nowakowska dodała, że inna opieka jest nad dzieckiem przedszkolnym, a inna nad 

żłobkowym. 

P. Tetłak zauważył, że duża jest rozbieżność między przedszkolem, a żłobkiem. 

J. Soszek zauważył, że nie jest istotą porównanie opłat za przedszkole i żłobek, bo ktoś, kto 

pisze, że za 5 godzin nie płaci to według niego osoba ta nie ma świadomości tego co pisze, bo 

ustawa nakazuje darmowe przedszkole do 5 godzin i nie można powoływać się na takie 

porównania. Chodzi o stawkę za żłobek. 

Przewodnicząca Komisji zadała pytanie co mówi ustawa jeżeli chodzi o żłobek? 

J. Soszek odpowiedział, że nic, żłobek jest w gestii Gminy. Może go nawet nie być. W piśmie 

zwracają się o obniżenie stawek za żłobek i poprosił, aby nie mieszać żłobka z przedszkolem. 

W. Nowakowska zauważyła, że jest to świeża sprawa. 

P. Tetłak odpowiedział, że sprawa nie jest świeża, bo trwa już dwa lata. 

W. Nowakowska zauważyła, że jeżeli chodzi o ustalenie stawek to tak, natomiast jej chodzi o 

pismo rodziców w sprawie obniżenia tych stawek. 

P. Tetłak przypomniał, że podniesiono stawki o 400%. 

 

 



Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: Komisja zapoznała się z pismem rodziców 

dzieci uczęszczających do żłobka w Paczkowie w sprawie obniżenia opłat. Komisja pismo opiniuje 

negatywnie. 

Wniosek większością głosów został przyjęty. 

Przewodnicząca Komisji odczytała pismo mieszkańców budynków przy ul. Daszyńskiego 32, 32a, 

32b, 32c w sprawie protestu odnośnie sprzedaży części podwórka. Zauważyła, że sprzedaż utrudni 

życie mieszkańców. 

J. Soszek zadał pytanie, czy na podstawie planu zagospodarowania przestrzennego nie można 

zablokować sprzedaży. 

W. Nowakowska zadała pytanie kiedy wpłynęła prośba p. Czajkowskiego? 

Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, że nie wie kiedy wpłynęła prośba tego pana. Wie 

natomiast, że 14.12.2012 r. ma być geodeta i wydzielać to podwórko. 

W. Nowakowska zauważyła, że trzeba wstrzymać sprawę. 

Przewodnicząca Komisji dodała, że ona jest przeciwna sprzedaży podwórka. 

P. Tetłak zauważył, że nie można dopuścić do grodzenia. 

W. Nowakowska stwierdziła, że dzisiaj trzeba wstrzymać sprzedaż. 

J. Soszek zauważył, że obawia się również o podwórka w Rynku. 

P. Tetłak zauważył, że w obrębie strefy zabytkowej sprzedaż podwórek można zablokować, 

żeby do takich sytuacji nie dochodziło, jak przy wieży Ząbkowickiej. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że temat jest znany części radnych, którzy byli na tym 

podwórku. 

Skarbnik poinformował, że to podwórko jest bardzo duże, powstały tam wspólnoty 

mieszkaniowe na części jest własność p. Czajkowskiego, na środku było szambo. Zostaje to 

na naszym majątku, więc wszelka odpowiedzialność czyli zamiatanie, odśnieżanie i inne 

rzeczy to są nasze koszty. 

P. Tetłak zadał pytanie dlaczego sprzedaje się tylko fragment skoro martwi się o odśnieżanie? 

Skarbnik odpowiedział, że tak tą działkę trzeba podzielić, żeby każdy miał dostęp do swojej 

nieruchomości, bo gdyby sprzedano całe podwórko to mogliby się tak pogrodzić, że nikt by 

nie wszedł. 

W. Nowakowska zauważyła, że to podwórko nie jest aż tak wielkie. 

J. Soszek zadał pytanie czy nie można się dogadać, żeby położył kostkę, parkował pojazdy. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że oni nie blokują tego pana, tylko żeby nie grodził. 

Skarbnik zauważył, że trzeba podjąć jakąś decyzję, że jeżeli jest podwórko to niech należy do 

wspólnot, żeby wspólnoty same się rządziły. 

 



Przewodnicząca Komisji odczytała pismo Komendy Powiatowej Policji w Nysie w sprawie 

dofinansowania wakacyjnego turnieju piłki nożnej pod nazwą „ Policja dzieciom”. 

E. Mikołajczak poinformował, że Komisariat Policji w Paczkowie organizował turniej w czasie ferii. 

W. Nowakowska odczytała pismo p. W. Mizdrak w sprawie dofinansowania w 20% kabiny 

łazienkowej oraz wykonania kosztorysu. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo o jaką kwotę chodzi. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że może opieka społeczna powinna tutaj się 

wypowiedzieć. 

Skarbnik dodał, że ta osoba powinna wnioskować o wyrażenie zgody na przeprowadzenie 

takiego remontu, a dopiero następny etap to rozliczenie nakładów. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że szkoda jej tej osoby. Jak się ulepsza mieszkanie to 

może płacić mniejszy czynsz. 

W. Nowakowska dodała, że nie wiadomo na jakim etapie jest przyznanie dofinansowania. 

Pani ta prosi o sfinansowanie kosztorysu więc ona nie wie o jakich środkach jest tutaj mowa. 

J. Soszek zaproponował, aby pismo przekazać zarządcy. 

Skarbnik zauważył, że ZUKiM może kosztorys wykona za darmo. 

Przewodnicząca Komisji odczytała pismo Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych Oddział w Paczkowie. 

W. Nowakowska zauważyła, że trzeba byłoby znaleźć miejsce dla mundurów, pamiątek, sztandaru. 

Skarbnik przypomniał, że jest „dom kata” gdzie może być izba pamięci. 

J. Soszek dodał, że trzeba byłoby zabezpieczyć te pamiątki bo nie wiadomo, co wchodzi w skład tych 

pamiątek. 

Skarbnik stwierdził, żeby to nie było zmagazynowane na strychu, a wyeksponowane. 

J. Soszek odczytał pismo Biblioteki Publicznej w Paczkowie w sprawie dofinansowania remontu 

czytelni i wypożyczalni oraz pismo Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej w sprawie trudnej sytuacji 

finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Paczkowie. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że rada sołecka Trzeboszowic dofinansowała zakup 

książek w kwocie 2.000 zł. 

Skarbnik poinformował, że wszystkie placówki mają w 2013 r. mniej o 10%. Na Urzędzie 

również jest mniej o 10%. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wnioski:  

1. Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą funduszy pomocowych i środków 

pozabudżetowych, które zostały pozyskane przez Gminę w 2012 r.  

2. Komisja zapoznała się z wnioskami złożonymi w zakresie planowanych inwestycji. 

3. Komisja zapoznała się z tematem dotyczącym kredytów, zobowiązań z prognozami spłat. 

 



4. Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców budynków przy ul. Daszyńskiego 32, 32a, 32b, 

32c w sprawie protestu odnośnie sprzedaży części podwórka. Komisja pismo opiniuje 

pozytywnie. Komisja prosi o wstrzymanie sprzedaży podwórka i prosi o odpowiedź w tej 

sprawie w terminie 7 dni. 

5. Komisja zapoznała się z pismem Komendy Powiatowej Policji w Nysie w sprawie 

dofinansowania wakacyjnego turnieju piłki nożnej pod nazwą „ Policja dzieciom”. Komisja 

pismo opiniuje negatywnie. 

6. Komisja zapoznała się z pismem p. W. Mizdrak w sprawie dofinansowania w 20% kabiny 

łazienkowej oraz wykonania kosztorysu. Komisja sprawę kieruje do załatwienia przez 

ZUKiM. 

7. Komisja zapoznała się z pismem Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych 

Oddział w Paczkowie. Komisja prosi o zabezpieczenie i przejęcie pamiątek od Koła 

Kombatantów i wyeksponowania ich w „domu kata”. 

8. Komisja negatywnie opiniuje pismo Opolskiego Zarządu Wojewódzkiego Związku 

Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych w Opolu w sprawie dofinansowania 

Związku Kombatantów, ponieważ Koło w Paczkowie zostaje w 2013 r. zlikwidowane. 

9. Komisja zapoznała się z pismem Biblioteki Publicznej w Paczkowie w sprawie 

dofinansowania remontu czytelni i wypożyczalni oraz pismo Wojewódzkiej Biblioteki 

Publicznej w sprawie trudnej sytuacji finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Paczkowie. Komisja pisma rozpatrzy na kolejnym posiedzeniu. 

Wnioski w wyniku głosowania zostały przyjęte jednogłośnie. 

Na tym Przewodnicząca Komisji zamknęła 5 punkt posiedzenia. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodnicząca posiedzenia 

zamknęła posiedzenie Komisji w dniu 13 grudnia 2012 r.  

Protokołowała:      Przewodnicząca posiedzenia  

Alicja Góral Sowa       Katarzyna Motyka 

 



 

 
 
 

 


